
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 27. 1. 2009. 
 
   Přítomni:   doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Balej, dr. Žižková, ing. Lauterbach,                
   Omluveni:  dr. Sýkorová Dvorníková. 
 

1. Vedení PřF diskutovalo návrh sestavení rozpočtu kateder podle principu studentohodin. 
Vedení doporučuje zůstat u rozpočtu podle získaných finančních prostředků 
jednotlivými katedrami. 

2. Děkan informoval, že pro fórum Tvořivé regiony a města v Bruselu vybrala UJEP tři 
studenty, mezi nimi Mgr. Zbyška Posla z PřF. 

3. Proděkanka Žižková informovala o problémech s rozvrhem na LS 2008/2009 v ohledu 
na požadavky učebních prostor. Z tohoto důvodu dojde k posunu termínu elektronického 
předzápisu. 

4. Proděkanka informovala o průběhu „Dne otevřených dveří“. Účast z důvodu 
nedostatečné propagace byla minimální. 

5. PřF si zachová vlastní Studijní a stipendijní řád. 

6. Proděkanka informovala vedení o představě ČVUT a města Chomutov jak realizovat 
společné studium s PřF. Dále budou probíhat jednání s katedrami, kterých by se toto 
studium týkalo. 

7. Proděkan Balej informoval: 
-   probíhá příprava na novém vzhledu webových stránek PřF, 
-   v únoru budou na veřejných plochách vylepeny naše reklamní bilbordy, proběhne   
    inzerce na světelné ploše na Mírovém náměstí, ve větších severočeských městech  
    budou umístěny letáky v MHD, 
-  slavnostní otevření laboratoře v Chemingu  bylo posunuto na pozdější dobu, zatím    
    laboratoř běží ve  zkušebním provozu. 

8. Děkan informoval vedení o reformě podpory VaV. 

9. Proděkan Pavlík: 
- informoval o jednání komise IGA UJEP. Podané projekty přesáhly rozpočet 250 tis. 

Kč., a proto všechny projekty byly poměrně pokráceny. 
- Informoval o novém systému rozdělování financí na Specifický výzkum, 
- v LN (27. 1. 2009) vyšlo hodnocení Přírodovědeckých fakult v ČR. 

10. Tajemník: 
- informoval vedení o hospodaření fakulty v roce 2008, ušetřené finance z FRIMu 

budou převedeny do dalšího roku, 
- v rámci OP Životní prostředí je možno vybudovat v areálu Za Válcovnou ekocentrum, 

jehož prostory by sloužily katedře biologie pro výuku a její další bohaté aktivity, 
- do 30. 1. 2009 požadavky na ubytování, které je určeno pro stabilizaci dojíždějících 

docentů a profesorů, PřF bude pro tento případ požadovat 1 byt, 
- k podpisu je připravená smlouva o společném užívání univerzitního pracoviště 

s kapalinovým chromatografem na katedře chemie. 
 

  
 
                                                                                    Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                       Děkan PřF  
 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                           
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